
CESTE CVETIJO -
POMLAD PRIHAJA

0BLAN0V0 PISMO
Kot vsako leto, naše ceste spet cvetijo. Ali to pomeni, da

se bomo tudi letos tja do jeseni voziii po jamah? Letošnja
zima sploh ni bila huda in ne more biti kriva za cvetenje cest!
Ali ni morda temu krivo nekvalitetno delo komunale?

KOMENTAR
Seveda cvetijo! Cvetenje je eden zanesljivih znakov, da

prihaja pomlad. V zameglenem. /adimljenem in v beton za-
prtem mestu je to sploh edini znanilec bližajoče se pomladi
in torej postaja naraven pojav, proti kateremu smo nemoč-
ni. Zal pa se naša operativna komunala pomladansko ne
prebuja hkrati s cvetenjem in pri cestah zamuja.

Za prekomerno evetenje cesl pa vedno tudi ni kriva ko-
munala, temveč naša prevelika želja, da bi imeli čimveč po-
vršin asfaltiranih pa jim zato tanjšamo asfaltno plast. Krivi
smo premnogokrat torej mi, ker ne damo ceslam, kar jim
p r i p a d a - Zbodel je MAM

narisal JOS


